

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN VEGETABLE OIL INDUSTRIES Date: 12-02-2022 02:45:56 PM Subject: board of directors decisions	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصانع الزيوت النباتية الأردنية التاريخ: 12-02-2022 02:45:56 PM الموضوع: قرارات مجلس الاداره
The Board of Directors of the Jordanian Vegetable Oil Factories P.L.C. In its session held No. 1/2022 dated 12/2/2022 the following decisions were taken. 1. The Board of Directors decided to ratify and approve the financial statements as on 31/12/2021 2. The company's board of directors decided to hold the ordinary general assembly meeting on Thursday 24/3/2022. 3. The Board of Directors decided to recommend to the General Assembly the distribution of cash dividends to shareholders for	قرر مجلس ادارة مصانع الزيوت النباتيه الاردنيه م.ع. في جلسته المنعقده رقم 2022/2/12 تاريخ 2022/2/12 القرارات التاليه . 1.قرر مجلس الإدارة المصادقة والموافقة على البيانات المالية كما هي في 2021/12/31 . 2.قرر مجلس ادارة الشركة عقد اجتماع الهيئة العامة العادية يوم الخميس الموافق 2022/3/24 . 3.قرر مجلس الإدارة التنسيب للهيئة العامة بتوزيع أرباح نقدية على المساهمين عن العام 2021 بنسبة . 25 % من راس مال الشركة البالغ 4 ملايين دينار.
12-02-2022	12-02-2022
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: basem kokash	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: basem kokash